
ROMÂNIA
JUDEŢUL MARAMUREŞ
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BĂIUŢ

PROCES VERBAL

încheiat azi 22.03.2022 cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local al comunei 
Băiuţ. La şedinţă mai participă şi dna primar Maciuc Viorica, dna viceprimar Pintea Cecilia, dl 
topograf Nica Dumitru, dl Pop Romulus Alin invitaţi.

în urma apelului nominal făcut de d-1 secretar Pop Aurelian rezultă că sunt absenţi dnii 
consilieri Prohaska şi Tudovan.

Se trece la alegerea preşedintelui de şedinţă. Se constată că. luându-se în ordine 
alfabetică, urmează ca preşedinte de şedinţă pentru luna martie d-1 consilier Pop Cosmin.

D-1 preşedinte de şedinţă prezintă şi supune la vot următorul proiect de ordine de zi:
1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al comunei Băiuţ pe anul 2022;
2. Proiect de hotărâre privind completarea inventarului bunurilor aparţinând domeniului 

public al Comunei Băiuţ;
3. Proiect de hotărâre privind completarea inventarului bunurilor aparţinând domeniului 

privat al Comunei Băiuţ;
4. Proiect de hotărâre privind iniţierea procedurii de concesionare a suprafeţelor de păşune 

neconcesionate către crescătorii de animale;
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare şi 

caietului de sarcini al serviciului de salubritate;
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea ajustării valorii finale a contractului de lucrări 

pentru obiectivul de investiţii ” Modernizare şi dotare Şcoala Gimnazială Regina 
Elisabeta Băiuţ ”

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea ajustării valorii finale a contractului de lucrări 
pentru obiectivul de investiţii ” Modernizare cămine culturale în comuna Băiuţ, 
Căminul cultural Băiuţ ”

8. Proiect de hotărâre privind modificarea Organigramei Primăriei Băiuţ;
9. Diverse;

Dl consilier Buda L cere să se aloce nişte bani pentru curăţarea cimitirelor. Se cade de 
acord că vor fi alocaţi bani la următoarea rectificare. Ordinea de zi este aprobată cu 
unanimitate de voturi.

Se dă citire procesului verbal al şedinţei anterioare. Privitor la acesta dl consilier Pop 
T spune că el a cerut să nu se toarne betoane pe fostul stadion. Cu această completare procesul 
verbal este aprobat cu unanimitate de voturi.

Se trece la primul punct de pe ordinea de zi. Dna viceprimar spune că dna contabil a 
prezentat în şedinţa de comisie de specialitate propunerea de rectificare şi rectificarea va fi 
încărcată pe site.

Se trece la vot şi cu unanimitate este aprobată această hotărâre.



Se continuă cu prezentarea proiectului de hotărâre privind completarea inventarului 
bunurilor aparţinând domeniului public al Comunei Băiuţ.

Dl topograf Nica prezintă suprafeţele despre care este vorba. Sunt 4 parcele 
repoziţionarea nr. cadastral 50048. 50089, 50090 şi 50091 care se suprapuneau cu drumuri 
forestiere sau pădurea aparţinând Romsilva şi actualizarea suprafeţelor construcţiilor din Băiuţ 
nr. 298 şi 210 şi includerea terenului numit Arena.

Se trece la vot şi cu 2 abţineri -  dnii consilieri Pop T şi Buda L şi 8 voturi pentru este 
adoptată această hotărâre.

Se trece la punctul următor -  proiectul de hotărâre privind completarea inventarului 
bunurilor aparţinând domeniului privat al Comunei Băiuţ.

Dl topograf Nica spune că este vorba de 3 poziţii 2756 mp în zona Leorda, 120 mp în 
spatele Cantinei şi 450 mp teren intravilan pe Leorda.

Dl consilier Pop T întreabă dacă terenul este al omului iar dl Nica spune că este terenul 
nostru şi este concesionat, concesiune care va continua.

Se trece la vot şi cu unanimitate este aprobată această hotărâre.
Se trece la punctul următor -  proiectul de hotărâre privind iniţierea procedurii de 

concesionare a suprafeţelor de păşune neconcesionate către crescătorii de animale.
Dl secretar prezintă proiectul de hotărâre şi suprafeţele rămase neconcesionate i care 

vor fi propuse pentru concesionare . Propune să se meargă pe acelaşi preţ. Se discută despre 
durata concesiunii. Dl consilier Hollo propune ca durata să fie de 5 ani, pentru ca toate 
concesiunile să expire la acelaşi termen.

Se trece la vot şi cu unanimitate este aprobată această hotărâre.
Se trece la punctul următor -  proiectul de hotărâre privind aprobarea Regulamentului 

de organizare şi funcţionare şi caietului de sarcini al serviciului de salubritate.
Dl secretar prezintă acest regulament şi caietul de sarcini.
Dl consilier Pop T spune că oamenii sunt nemulţumiţi. Trebuie fhcută colectarea la 

timp. S-au mărit taxele şi a crescut cantitatea de mizerie. înainte erau doar 2 angajaţi şi se ridica 
la timp mizeria. S-a făcut afiş că se colectează doar la 2 săptămâni dar la blocuri nu se poate 
face atât de rar.

Dl consilier Butuza spune că se face şi colectare selectivă în alte zile.
Dna consilier Chifor spune că şi în tomberoanele pentru plastic se pun alte tipuri de 

gunoi, nu se respectă.
D-na viceprimar spune că este obligatorie colectarea selectivă şi respectarea graficului 

de ridicare. Până anul trecut nu s-a colectat separat sticla şi plasticul, am primit şi amenzi pentru 
că am colectat selectiv doar 5%. La blocuri sunt puse conteinere diferite pentru rumeguş şi 
pentru cenuşă, conteinere de culoare neagră.

Avem 1218 persoane care plătesc 10 lei/persoană până la familiile de 4 persoane. Pe 
tonă plătim 460 de lei fără TVA depozitarea şi ducem minim 7 tone/cursă la care se adaugă şi 
60 de litri de motorină. Pe salubrizare nu avem oameni. La blocuri dacă se pune plasticul la 
plastic şi sticla la sticlă e foarte bine. S-a majorat şi preţul motorinei, nu putem duce săptămânal 
gunoiul.

Dl consilier Pop T spune că nu ştie să fie vreun conteiner negru la blocul lui.
Se trece la vot şi cu o abţinere — dl consilier Pop T şi 9 voturi pentru este adoptată 

această hotărâre.
Se trece la punctul următor -  proiectul de hotărâre privind aprobarea ajustării valorii 

finale a contractului de lucrări pentru obiectivul de investiţii ” Modernizare şi dotare Şcoala 
Gimnazială Regina Elisabeta Băiuţ ”.



Este prezentat proiectul de hotărâre. Dl secretar spune că se propune aprobarea valorii 
finale a acestui proiect conform ajustărilor generate de majorarea preţului materialelor, conform 
OG. 15/2021. Se trece la vot.

Cu 9 voturi pentru şi o abţinere — dl consilier Pop T este adoptată această hotărâre.
Se trece la proiectul de hotărâre privind aprobarea ajustării valorii finale a contractului 

de lucrări pentru obiectivul de investiţii ” Modernizare cămine culturale în comuna Băiuţ, 
Căminul cultural Băiuţ

Dl secretar spune că este vorba de aprobarea ajustării valorii proiectului pentru acelaşi 
motiv ca în cazul hotărârii anterioare.

Se trece la vot şi cu 9 voturi pentru şi o abţinere -  dl consilier Pop T este adoptată 
această hotărâre.

Se trece la punctul următor -  proiectul de hotărâre privind modificarea Organigramei 
Primăriei Băiuţ.

Dna primar propune înfiinţarea postului de şef serviciu în locul persoanei plecate în 
pensie şi transformarea postului de şef SVSU în post de topograf. Este obligatoriu şi util în 
cadrul primăriei să avem acest post. Postul va fi ocupat prin concurs.

Se trece la vot şi cu unanimitate de voturi este aprobată această hotărâre.
Se trece la ultimul punct -  diverse.
Dna consilier Chifor crede că sunt probleme cu salubrizarea. Ar trebui să se încerce ca 

în ziua în care se strâng sticle şi plastic să se ridice şi cele menajere.
Dna viceprimar spune că toate acestea sunt cheltuieli în plus, combustibil, cântărire.
Dl consilier Buda cere din nou să se aloce bani pentru curăţarea cimitirelor şi să se 

facă gadrul cimitirului din Strîmbu.
Dl consilier Nicorovici spune că intră animalele sălbatice în cimitir. Cere să fie dusă 

nişte piatră în Greble. Spune că ar trebui deschisă Rotunda pentru că mulţi oameni vor să treacă.
Dna Viceprimar spune că a vorbit cu preşedinte CJ care i-a spus că e prea mare 

cheltuiala să-l deschidă.
Dl consilier Pop T spune că nu este corect să se strângă mizeria doar odată la 2 

săptămâni.
Dna viceprimar spune că suntem singurii unde se duce săptămânal, în alte locuri se 

duce o dată pe lună.
Dna primar spune că au început lucrările la căminele culturale din Strîmbu şi Poiană, 

în 12 luni ar trebui să fie finalizate. Materialele recuperate le vom duce la sediul SVSU din 
Strîmbu. Vom primi din Austria încă o maşină de pompieri. Acum se face autorecenzarea pe 
net sau la sediul Primăriei iar din 16 mai până în 17 iunie va fi pe teren.

Se observă că se reduce gunoiul menajer. Trebuie să fie informată lumea. Ar trebui să 
încercăm să facem serviciul rentabil, să li se explice oamenilor.

Nemaifiind alte probleme pe ordinea de zi se declară şedinţa închisă.

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ 
POP ANDREI QOZMIN

SECRETAR GENERAL 
POP AURELIAN 7̂


